

Title (en)

Canister and method for producing the same.

Title (de)

Kanister und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Bidon et procédé pour sa fabrication.

Publication

EP 0621189 A2 19941026 (DE)

Application

EP 94102547 A 19940221

Priority

CH 119693 A 19930420

Abstract (en)

The canister has a wall part (6) between a foot part (2) and a top part (4). Arranged in a front or rear half of the canister are a central fold line (12) and, on each side thereof, a lower fold line (14) and an upper fold line (16), which fold lines extend in each case over half the narrow side up to the main centre-plane (18) of the canister and are in each case of crease-like design, thus facilitating the folding of the canister. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Kanister weist zwischen einem Fussteil (2) und einem Kopfteil (4) einen Wandteil (6) auf. In einer vorderen oder hinteren Hälfte des Kanisters sind eine mittlere Faltlinie (12) sowie beidseits davon eine untere Faltlinie (14) und eine obere Faltlinie (16) angeordnet, die sich jeweils über die halbe Schmalseite bis zur Hauptmittelebene (18) des Kanisters erstrecken und jeweils sickenförmig ausgebildet sind, wodurch das Falten des Kanisters erleichtert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 1/18; B65D 25/28

IPC 8 full level

B65D 1/18 (2006.01); **B65D 25/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 1/18 (2013.01); **B65D 25/2894** (2013.01)

Cited by

AT403567B; WO0007885A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0621189 A2 19941026; EP 0621189 A3 19941109

DOCDB simple family (application)

EP 94102547 A 19940221